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 Beslutning / Debat 

1. Godkendelse af repræsentanter 
Der deltog 27 på årsmødet, heraf var de 19 stemmeberettigede. 

2. Valg af dirigent 
Sune Albrechtsen blev foreslået og valgt. 

Sune takkede for valget og konstaterede, at alle forhold omkring årsmødets afholdelse var i overensstemmelse 

med kredsens love. 

3. Kredsen aflægger beretning 

 Bestyrelsens beretning – fremlagt af Jens Dall-Hansen: 

Supplement til den skriftlige beretning:  

I år har vi også været ramt af corona. Året har været præget af bekymring for corona. Vi har ikke været så aktive 

med tilmelding til turneringer, og der har været udfordringer med at stille hold til holdturneringer, da mange 

klubber i perioder har været hårdt ramt af Covid-19. 

Stor ros til klubberne for trods nedlukning at holde god kontakt til klubmedlemmerne, så der hurtigt var fuld 

gang i badmintonhallerne efter sommerferien igen. Klubberne har været aktive med at rekruttere medlemmer. 

Badminton ser kun ud til at få en lille nedgang efter pandemien – stor ros til klubberne. 
De frivillige ledere og trænere er altafgørende for klubberne. Hvordan får de dem tilbage i klubberne efter 

corona? Det arbejder vi i kredsen og DGI landsdelene for at støtte op om. 

Badminton Danmark: Administrationen her har også været rigtig påvirket af corona. Har krævet et stort 

arbejde med skiftende udmeldinger om restriktioner fra myndighederne, ud over Denmark Open i Odense og 

Thomas og Uber Cup i Aarhus. 

Tak til den nye kredssekretær. Tak til kredsbestyrelsen og aktivitetsledere. Tak til klubledere for jeres store 

engagement. 

Kommentarer/spørgsmål fra ”salen”:  

 Ingen kommentarer 

 Udvalget for senior og senior + – fremlagt af Lene Struwe Andersen: 

Supplement til den skriftlige beretning: 

Ingen bemærkninger 

Kommentarer/spørgsmål fra ”salen”:  

 Ingen kommentarer 

 Udvalget for dommerområdet – fremlagt af Peter Nørgaard Jensen 

Supplement til den skriftlige beretning: 

Opfordring til klubberne om at få meldt nye aspiranter til dommerkursus. Der mangler dommere i Midtjylland. 

Tillykke til Bo Jensen, Ulstrup, for udnævnelsen til dommerleder. 

Kommentarer/spørgsmål fra ”salen”: 
Ingen kommentarer 

 

 

 

 

 

Ungdomsudvalget – fremlagt af Karsten W Hansen 

Supplement til den skriftlige beretning: 

Ingen bemærkninger 

Kommentarer/spørgsmål fra ”salen”: 
Ingen kommentarer 

 Yderligere fra kredsen:  

Hvilke forventninger har klublederne til kredsbestyrelsens politiske ageren? Oplæg af Jens Dall-Hansen om 

kredsbestyrelsens overvejelser.  

Da der ingen kommentarer var til bestyrelsens beretninger konkluderede dirigenten, at 

beretningerne dermed var godkendt. 

 4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 
Henrik Lykke:  

Udfordring med stejl læringskurve, da både Henrik og Rikke er nye i Badminton Midtjylland. 

Stor tak for at kunne trække på både Henning Lund og Hanne Gram i perioden. 

Corona sætter igen i år sit præg på regnskabet. Budgetteret med underskud på 57.000 kroner, men endte med et 

overskud på 96.000 kroner. På den positive side giver det et endnu bedre udgangspunkt for at hjælpe klubberne. 

Generelt er der igen i år på grund af corona mange afvigelser fra budgettet i regnskabet.  

Ekstraordinær stor dommerudgift på grund af nyt tøj til samtlige dommere. 

Bestyrelsen har afsat 2 store puljer til tilskud til medlemsrekruttering og medlemsfastholdelse, som stort set ikke 

er blevet benyttet. 



 

Kommentarer/spørgsmål fra ”salen”:  
Ingen kommentarer 

Da der ingen kommentarer var til regnskabet, blev det betragtet som en godkendelse af 

regnskabet. 
5. Behandling af indkomne forslag: 

Forslag omkring habilitet. 

I Midtjyllands love står der intet om habilitet, men det synes kredsbestyrelsen, der skal. Ønske om at henvise til 

Badminton Danmarks love på området. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget 

 
Forslag om udvælgelse af kredsens stemmeberettigede repræsentanter til forbundets årsmøde: 

I prioriteret rækkefølge: 

• Kredsens bestyrelse 

• Deltagende klubber på årsmødet 

• Klubber der på forhånd har meldt ind med ønske om at deltage 

• Hvis der er yderligere ledige pladser, kan de uddeles til øvrige interesserede. 

Eneste krav er, at man melder ind til forbundet inden for tidsfristen. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget 

6. Fremlæggelse af budget til orientering 
Henrik Lykke fremlagde budgettet for 2023. 

Projektstøtte + trænerudviklingsprojekt på hver 50.000 kroner. 

Kommentarer/spørgsmål fra ”salen”:  

Ingen 

7. Valg  

 Formand Jens Dall-Hansen – genvalgt 

 Næstformand Peter Nørgaard Jensen – ikke på valg 

 Økonomiansvarlig Henrik Lykke, Varde – ikke på valg 

 Valg af 2 aktivitetsansvarlige 
Lene Struwe Andersen – ikke på valg 

Karsten Westergaard Hansen – genvalgt 

8. Valg af 1 revisor  Pia Kruse – genvalgt 

9. Valg af 1 revisor  Henning Lund – ikke på valg 

10. Valg af 1 revisorsuppleant Kaja Engelhard Larsen, Ulstrup – genvalgt for 1 år 

11. Valg af repræsentanter til 

Badminton Danmarks 

repræsentantskabsmøde 11. 

juni i Hillerød 

Man skal tilmelde sig 2 steder: 

1) online til BD, hvis man ønsker at deltage 

2) hos kredsens sekretær -  sekretaer@badmintonmidtjylland.dk, hvis 

man ønsker at få stemmeret. 

Kredsens forventes at få tildelt 32 stemmeberettiget pladser 

12. Eventuelt 

a. Jens Dall-Hansen fortæller: 

Jørn Gade fra Badminton Esbjerg er blevet æresmedlem af Badminton Danmark. 

Sune Albrechtsen: 

Reklamerede for Badmintonforum den 7. maj. www.dgi.dk/badmintonforum  - man kan vinde en klubtur. 

d. Jens Dall-Hansen takkede dirigenten for at træde til med meget kort varsel. 

 Årsmødet slut  

kl. 21.40 
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